
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

                                                                    ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 30/06/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
             
               
ΘΕΜΑ:  «Aναβάθμιση του Πυροσβεστικού Κλιμακίου του Κρανιδίου σε 

Πυροσβεστική Υπηρεσία» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

η περιοχή του Δήμου Ερμιονίδας διαθέτει μεγάλη έκταση από πλούσια βλάστηση 
και δάση από πεύκα, που φτάνουν, μέχρι τον αιγιαλό. Κάθε φορά, που αρχίζει η 
αντιπυρική περίοδος, εντείνονται οι ανησυχίες του εκεί πληθυσμού σχετικά με την 
πρόληψη και την αντιμετώπιση ενδεχομένων πυρκαγιών. Η λειτουργία δύο 
εποχιακών πυροσβεστικών κλιμακίων στην περιοχή συμβάλλει σημαντικά στην 
πρόληψη και την άμεση επέμβαση. Ωστόσο, δεν καθιστά εφικτή την πλήρη 
κάλυψη των αναγκών για πυρόσβεση σε όλη την έκταση του ως άνω Δήμου. Οι 
κάτοικοι της ευρύτερης περιοχής θεωρούν ότι, η οριστική λύση του ως άνω 
προβλήματος, είναι η αναβάθμιση του Πυροσβεστικού Κλιμακίου του Κρανιδίου 
σε Πυροσβεστική Υπηρεσία Δ’ Τάξης. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε για την εξέταση του ως άνω αιτήματος των 
κατοίκων, σχετικά με την προαναφερθείσα ανάγκη για αναβάθμιση του 
Πυροσβεστικού Κλιμακίου του Κρανιδίου, η ικανοποίηση του οποίου θα 
συμβάλλει καθοριστικά στην πρόληψη και αντιμετώπιση δασικών και άλλων 
πυρκαγιών στην ως άνω περιοχή; 
 

2. Σε κάθε περίπτωση, ποιος είναι ο σχεδιασμός σας για την πρόσληψη 
προσωπικού, η επάρκεια του οποίου κρίνεται απαραίτητη για την επίτευξη της 
εύρυθμης λειτουργίας και αποτελεσματικότητας της πυροσβεστικής στην 
περιοχή; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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